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Zápisnica zo zasadnutia Mestského výboru NsP Ilava 

Dátum: 26.5.2022 

Prítomní: Mgr. Jana Dianová, Monika Králová, Mgr. Peter Lukáč, Ing. Pavol Šupák, Janka Heisarová 

Program: 

l. Otvorenie 
2. Platné požiadavky z predchádzajúceho zasadnutia 
3. Pripomienky a požiadavky členov výboru 
4. Rôzne 
s. Záver 

l. Otvorenie 

Zasadnutie Ms V otvorila a viedla Mgr. Jana Dianová. 

2. Platné požiadavky z predchádzajúceho zasadnutia 

Požiadavka renovácie autobusovej zastávky na ul. Pivovarskej, oproti bývalej čerpacej stanice- ostáva 

v platnosti 

Informácia o možnosti odstránenia neporiadku TSM, prípadne úprave terénu starej skládky odpadu na ul. 
Pivovarskej (pri bývalej starej škôlke, neskôr opravovňa ch ladničiek) pri parkovisku oproti ZUŠ. Skládka je 

už čiastočne prerastená, možným riešením by bola aj úprava navezením zeminy a zatrávnením. 

požiadavka zrealizovaná, poďakovanie TSM 

Schody na ul. S ládkovičovej smerom na ul. Bellovu sú po zime značne poškodené napriek tomu, že boli 
opravované asi pred 3 rokmi. Murovaný povrch sa vymieľa a hrozí nebezpečenstvo úrazu . .Požiadavka 

zrealizovaná čiastočne, opravená bola len polovica schodov. Zatvorenie prechodu je nutné oznajiť 
na viacerých miestach od Sihote i smerom od Pohrebníctva a Štúrovej ulice. Popoludní l'udia zátaras 

nerešpektovali. 

Oo pozornosti opätovne dávame požiadavku z minulých obdobi - vybudovanie Mestskej tržnice. nakoľko 
sa bliži sezóna a jedna centrálna tržnica by bola občanmi veľmi vítaná a potrebná. 

3. Pripomienky a požiadavky členov výboru 

Vyriešit' par.kovanie na Ul. Štefánikova počas rekonštrukčných prác, nakol'ko prejazdy áut 

znemožňujú plynulosť rekonštrukčných prác. Návrh členky MsV p. Královej je dočasné parkovanie 

v areali bývalej OA. 

Požiadavka zahrnút' do rozpočtu na rok 2023 úpravu komunikácií na sídlisku Štúrova a Sládkovičova 
ul. 

Požiadavka na úpravu poškodenej komunikácie na Hviezdoslavovej ulici po rekonštrukcii 
Štefánikovej ul. Po časti Hviezdoslavovej ul. denne premávajú nákladné autá stavebných firiem, čím 
komunikácia značne trpí a poškodzuje sa. Bude potrebné v čase, keď bude rekonštrukcia končit', 

požadovat' od firmy aj úpravu komunikácie. 



Požiadavka na pravidelné kosenie pozemkov okolo tlačiarne, okolo potoka na Bellovej ulici a pred 
väznicou pri železničnom moste. 

4. Rôzne 

Tlmočíme poďakovanie dotknutých obyvatel'ovTSM za úpravu cesty asfaltovou drťou na ul. Bellovej pri 
Tlačiarn i a cesty na Ďuriháj. 

Záver 

Zasadnutie ukončila Mgr. Dianová poďakovaním prítomným č lenom za účasť. 

V Ilave, 26.5.2022 Zapisala Mg;c4i!;" ~ 




